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Hetek óta elő-elő jön ez a téma a különböző internetes oldalakon. Az természetes, hogy
valamilyen mozgásteret biztosítani kell a panelben lakóknak is. A leendő létesítmény egyszerre
kellene, hogy kiszolgálja a focizni vágyó fiatalokat, a padon gyermekével üldögélő anyukát,
vagy a sakkozni óhajtó nyugdíjast.

  

 

      

Az elmúlt héten megkerestük Marosi György Csongor önkormányzati képviselőt, akinek a
körzetében található a legtöbb panellakás, hogy körvonalazza az általa javasolt megoldást.
Hozzátette, hogy amit most mond az egy terv körvonala, hisz meggyőződése, hogy ezt a
feladatot az ott lakó érintettekkel kell megoldani. Minden lehetőséget megragad, hogy az ott
lakókkal, minden fórumon egyeztessen. Érveit a következőkben foglalta össze, ami olvasható a
saját facebook oldalán is:

  

„Napok óta olvasom a vitát, hogy kell-e újabb fitnesz park a városnak vagy sem. Pro és kontra
lehet érveket felsorolni. Abban mindenki egyetérthet, hogy újabb közösségi tereket kell
kialakítani a lakosság számára, különösen a lakótelepen. Mi lakótelepi emberek szeretjük a
kényelmet, szeretjük a biztonságot, de igényünk van a zöld területre is. A körzet képviselőjeként
ígérhetem, hogy semmi olyat nem támogatok, ami ezek hátrányát fogja okozni. A fitnesz park
kialakítása azért merülhetett fel, mert az évek során a közösségi terek száma a lakótelepen
lecsökkent. A fiatalok számára nem maradt sportolási lehetőség, ahogy a nyugdíjasoknak sem
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maradtak meg a parkok, hogy le tudjanak ülni délután beszélgetni vagy csak közösen kártyázni
egyet. Fontos egy olyan közösséget létrehoznunk, mely során mi lakótelepi emberek közösen
együtt, mindenki megelégedésére tudunk élni. Ehhez fontos, hogy legyenek játszóterek, parkok,
közösségi helyek minden korosztály számára. Olvasom, hogy az idősebb korosztály hideglelést
kap a ,,dühöngő" szó hallatán is, erre megoldás lehet Máté Lajos képviselőtársam javaslata,
hogy délutánonként és nyáron nyissuk meg az iskolák parkjait a lakosság számára. Ez egy
nagyon jó ötlet lehet ,így a zaj sem növekedne. Körzetünkben egy dühöngő maradt a Szilfákalja
33 alatt, amellyel a jövőben szintén kezdenünk kell valamit. Ebben kérem majd az ott élők
segítségét, hogy közösen tudjuk kitalálni a tér hasznosítását.
A fitnesz park elhelyezkedésével kapcsolatban kettő lehetséges helyszín lehet. Az egyik az ún.
kutyasétáltató melletti rész, ami egy kihasználatlan nagy terület. Jelenleg néha hajléktalanok
lakják. Ha itt alakulna ki, az azért is lehetne előnyös, mert térfigyelő kamerával a környéket is
beláthatjuk, így a lakótelep ezen része biztonságossá is válhat. Másik lehetőség a Thököly
iskolában található rész, ahol már az iskolának is van egy fitnesz jellegű tere. Ezt lehetne
tovább bővíteni és itt lehetne kialakítani a nagyközönség számára. Mindkettő megfontolandó,
egy későbbi egyeztetés folyamán fogunk erről dönteni. Bármelyik helyszínt is fogjuk elfogadni,
egyvalamiben biztosak lehetünk, hogy csak olyan helyre rakjuk a parkot ahol a lakosságot nem
fogja zavarni. Az ilyen parkokat az ország minden területén a lakótelep környékére szokták
helyezni, mert mi lakótelepi emberek igényeljük leginkább a szabadban való hasznos időtöltést.
Ezen park illusztrálására mellékelek két fotót, amelyek más városokban készültek. Ez igazából
nem is fitnesz park, hanem más néven felnőtt játszótér, melyet minden korosztály kulturáltan
használhat."
Hozzátette még, hogy valamelyik megoldás nyár végére, szeptember környékén valósulhat
meg.

  

 2 / 3



Dühöngő, fitnesz központ vagy szabadidő park ?

Írta: Buzási László
2015. április 13. hétfő, 21:49

  

     Szoboszlói Színes–  Buzási LászlóA helyi hírek forrása mi vagyunk! – Minden jog fenntartvawww.szoboszloihirek.hu

 3 / 3


